
Arbeidsutvalget har blitt enige om følgende utkast til felles uttalelse fra Markarådet: 
 

Markarådet skal arbeide for å fremme formålet med markaloven. Det er viktig for 
Markarådet at vern hensyntar friluftslivet og idrett i Østmarka. Målet må være at dagens 
bruk i all hovedsak fortsetter. Markarådet forventer at Statsforvalteren tydeliggjør hensynet 
til friluftsliv og idrett i utformingen av formål og forskrifter. Vi forutsetter at Markarådet blir 
involvert i utformingen av besøksstrategien. Videre ber vi om at fremtidig 
forvaltningsmyndighet involverer Markarådet i større saker og prinsipielle utfordringer i 
forvaltningen av verneområdet. 

 
Uttalelsen viser at rådets oppgave er å fremme markalovens formål, og at Markarådet er engasjert i 
verneprosessen og den videre forvaltningen. Formålet har vært å gi uttrykk for minste felles 
multiplum slik at flertallet i Markarådet kan slutte seg til uttalelsen. 
 
Vi ber om at spørsmål eller innspill til utkastet sendes til markasekretariat@statsforvalteren.no i 
forkant av møtet. Send også inn eventuelle spørsmål til høringsforslaget som det er behov for at 
Statsforvalteren besvarer.  
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